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Beste Grimbergenaar,

Grimbergen heeft een bewogen bestuursperiode achter de 
rug. We kenden een turbulente start omdat er in Grimbergen 
een ‘verkeerde’ coalitie was tot stand gekomen, zodat er 
vanuit partijhoofdkwartieren en kabinetten zwaar druk werd 
uitgeoefend om de coalitie te kelderen. In 2022 verloor 
de vorige burgemeester het vertrouwen omdat hij geen 
samenhang nastreefde en zijn coalitiepartners Vernieuwing 
en N-VA voortdurend tegen mekaar uitspeelde. Open VLD 
werd ingeruild voor CD&V. De nieuwe wetgeving zorgde 
ervoor dat de grootste partij binnen de coalitie automatisch 
de burgemeester leverde.  

We hebben het te grootschalig project met ondergrondse 
parking en winkel stopgezet en gewerkt aan nieuwe 
plannen voor een meer bescheiden gemeentehuis. 
We vonden ook een historisch akkoord met het centraal 
kerkbestuur in het belang van zowel de gemeente als de 
kerkgemeenschappen. Er kan nu werk worden gemaakt 
van een centrale bibliotheek in de kerk van Strombeek-
Bever en van een vernieuwde pastoriesite van Humbeek. 
De gebouwen zullen meer ten dienste staan van de hele 
gemeenschap.  

Nieuwe dynamiek
Ik ben onze coalitiepartners en onze eigen verkozenen 
dankbaar voor het vertrouwen dat we sinds 2022 
mochten ondervinden. Grimbergen kent door de goede 
samenwerking een dynamiek die niet eerder werd gezien. 
Dit was ook echt noodzakelijk. Bij het begin van de vorige 
bestuursperiode werden we per fractie apart genomen door 
het bureau dat onze werking had doorgelicht en met de 
beide voeten op de grond gezet: ons personeelsbeleid was 
20 jaar blijven steken, waardoor Grimbergen helemaal was 
stilgevallen. Grimbergen moest dus een enorme achterstand 
goedmaken. Onze schepen voor personeelszaken Karlijne  
Van Bree heeft daar de voorbije jaren hard aan gewerkt. 

Ook ons patrimonium (meer dan 100 gebouwen!) was 
zwaar onderkomen. Gebouwen zoals het Cultuurcentrum 
hadden nog enkel glas. Overal waren er lekken en zelfs 
de noodverlichting was in vele gebouwen al jaren niet 
meer vernieuwd. We hebben intussen heel wat stappen 
vooruitgezet. Nieuwe renovatieprojecten zijn uitgetekend 
en gaan van start. Recent werd een grondige doorlichting 
van al onze gebouwen afgewerkt, zodat de volgende ploeg 
een lange termijnplan kan uitwerken voor de komende 
twintig jaar. Verwacht dus niet dat alle achterstand in zes 
jaar kan worden weggewerkt.   

Met Europese steun werd een fietspadenplan uitgetekend 
dat op korte termijn veilig fietsverkeer verzekert langs alle 
hoofdassen. Ook onze wegeninfrastructuur wordt drastisch 
aangepakt, zodat de laatste drie wijken van Beigem en 
Humbeek de komende jaren eindelijk voorzien worden van 
een fatsoenlijke waterzuivering. 
In Strombeek-Bever en Grimbergen moet de komende 
jaren in tal van straten werk gemaakt van de vervanging 
en ontdubbeling van de riolering en extra bufferbekkens, 
zodat de wateroverlast voorgoed tot het verleden behoort.   

Mede dankzij het voortreffelijke werk van onze schepenen 
Karlijne Van Bree en Chantal Lauwers werden er de 
voorbije jaren grote stappen vooruit gezet inzake milieu- 
en groenprojecten, erfgoedbeleid en toerisme, afvalbeleid 
en sluikstortbestrijding en kwam er meer aandacht en 
ondersteuning voor de lokale economie. 

Maar er valt nog zoveel werk te doen. De dynamiek mag 
dus niet stilvallen. Daarom gaan we naar de kiezer onder 
het motto ‘Verder Vernieuwen’. 
Met veel ambitie vragen wij opnieuw uw vertrouwen.   

Ik heb u iets 
te vertellen… 



Ook hier ligt nog heel wat werk op de plank voor een volgende 
bestuursperiode. Op basis van de opgedane ervaring zal een 
ruimtelijk beleidsplan worden opgesteld voor de hele gemeente. 
Hoe dan ook blijft er een grote verantwoordelijkheid voor onze 
gemeentelijke diensten en voor volgende schepencolleges. Het 
is daarbij belangrijk te weerstaan aan externe druk. Bijvoorbeeld 
de druk van de provincie, die wil dat we in de verstedelijkte 
woonzones de bevolkingsdichtheid verder opdrijven door veel 
meer hoogbouw. We staan voor een realistische aanpak, maar 
we willen niet de rode loper leggen voor een grootschalige 
bevolkingstoename, zoals we dat in Machelen of Merchtem zien. 

Betaalbaar wonen
Tegelijk blijft het betaalbaar houden van de woonprijzen een 
belangrijke bekommernis. We krijgen daarvoor veel te weinig 
ondersteuning van de Vlaamse overheid. Vlabinvest, dat 
speciaal werd opgericht om betaalbare woningen te bouwen 
in de Vlaamse Rand, zou veel meer armslag moeten krijgen. 

Samen met zes naburige gemeenten hebben we vorig jaar een 
nieuwe woonmaatschappij uit de grond gestampt, ‘het Vlaamse 
Woonanker’ waarvan uw dienaar voorzitter mocht worden. 
Het bestaande patrimonium van Providentia en Vlabinvest moet 
nog worden overgeheveld, maar nu reeds werden de krachtlijnen 
uitgetekend om een duidelijker voorrangsbeleid te voeren voor 
mensen met een langdurige lokale band. 
Via doordacht grondbeheer en renovatieprojecten willen we in 
de toekomst meer dan ooit focussen op dit voorrangsbeleid voor 
onze Grimbergse inwoners, zodat de uittocht van jonge gezinnen 
kan stoppen.  

Professioneel veiligheidsbeleid
Er zijn de voorbije jaren stevige stappen vooruit gezet in het 
veiligheidsbeleid, ondanks het blijvend tekort aan politie-
mensen. Het hele grondgebied is intussen gedekt door 
‘Buurtinformatienetwerken’ (BIN’s), die georganiseerd worden 
door onze politie. Ook wordt er meer ingezet op de aanpak 
van frauduleuze bedrijven, die steeds vaker vanuit Brussel 
opduiken. Bepaalde fenomenen blijven een aandachtspunt, zoals 
hangjongeren en drugverkoop. 

De gemeente heeft in overleg met de politie ook een integraal 
veiligheidsbeleid op poten gezet. Een onderdeel daarvan is onze 
nieuwe handhavingsdienst, die met gemeenschapswachten toeziet 

Enorme druk vanuit Brussel
De inwijking vanuit Brussel (en de wijde wereld) naar onze 
gemeente en de hele Vlaamse Rand blijft aanhouden en zelfs 
toenemen. Dit heeft grote gevolgen voor ons onderwijs, onze 
woonprijzen, ons beleid en onze hele samenleving. 
Gelukkig zijn er ook voorbeelden van goed geslaagde integratie, 
van inwijkelingen die op korte termijn onze taal leren. Maar door 
de grote instroom van anderstaligen moeten we sterker dan 
ooit inzetten op de kwaliteit van het Nederlands in de scholen, 
op het promoten van onze taalcursussen en het gebruik van het 
Nederlands in het openbaar leven. 
Omdat het hier gaat over de toekomst van onze samenleving, 
zouden alle partijen hierover aan één zeel moeten trekken. 
Daarom betreuren we ten zeerste dat bepaalde oppositiepartijen 
het nodig vinden om hun campagne te vertalen naar het Frans 
en het Engels en zo een opbod te starten in een dwaze wedstrijd 
‘wie gaat het platst op de buik liggen’. Is dat signaal het ‘anders 
en divers beleid’ dat zij nastreven? 

Het zijn dezelfde partijen die in Brussel mee de lakens uitdelen en 
de situatie daar niet meer onder controle hebben. 
Steeds meer mensen (ook de nieuwkomers) vluchten weg uit 
de stad, waar sluikstorten en drugoverlast de overhand nemen. 
Ik zou iedereen de reportage willen aanbevelen van Terzake 
(VRT-nieuwsdienst) van 16 augustus over de omgeving van 
het Noordstation, waar Brussel wordt getypeerd als de “vuilste 
hoofdstad van Europa”. Met laksheid kom je nergens. 

Ruimtelijke uitdagingen
De voorbije jaren hebben we vanuit onze bevoegdheid inzake 
Ruimtelijke Ordening hard ingezet op de uitwerking van 
‘Ruimtelijke Uitvoeringsplannen’ (RUP’s), die een blauwdruk 
moeten vormen voor het Grimbergen van de toekomst.  
We laten ons daarbij leiden door enkele belangrijke principes, 
zoals het behoud van het landelijk karakter van onze gemeente 
en het dorpse karakter van onze woonwijken, het duurzaam en 
zuinig omgaan met ruimte en vooral ook het leefbaar houden van 
onze centra, met voldoende groen. Met het RUP voor Douwe 
Egberts,  Waardbeek en Verbrande Brug werd en wordt gewerkt 
aan duurzame bedrijvigheid, in harmonie met de omgeving. 
Met de RUP’s voor Strombeek-Bever, Beigem, Borcht en het 
aangepaste plan voor Beigemveld wordt de appartementisering 
tegengegaan of minstens beperkt en is er veel aandacht voor 
groenbehoud of parkaanleg.

Waar draait het om in Grimbergen?



plaatsen was het mobiliteitsplan logisch, maar in Strombeek-
Bever zorgde dit op sommige plaatsen voor te grote, bijkomende 
hinder. 
Na een inspraakprocedure werd er inmiddels bijgestuurd, maar in 
de omgeving van het Gemeenteplein moeten er nog bijkomende 
stappen gezet worden, waarbij de leefbaarheid van het centrum 
en de bereikbaarheid van de handelaars vooropstaan.  
Ook elders zijn er nog evaluaties noodzakelijk. Gelet op de werken 
aan de Ring en de maatregelen die in de buurgemeenten worden 
genomen, is het onwenselijk om alles zomaar terug te draaien.  
We hebben de voorbije jaren geleerd dat politieke molens traag 
draaien, ook al willen we vaak dat het veel sneller vooruitgaat. 
Gemeentepolitiek is heel nabije politiek, waarbij zowat elke 
beslissing een impact heeft op mensen uit onze onmiddellijke 
omgeving. Je kan niet voor iedereen tegelijk goed doen en 
onvermijdelijk worden er ook fouten begaan. Maar de stilstand 
die Grimbergen jarenlang kenmerkte, is doorbroken. 
De blauwdruk is gelegd. We staan klaar voor het betere werk.  

Bart Laeremans
Uw burgemeester én kandidaat-burgemeester

op de verkeerswetgeving (onder meer in de schoolomgeving), op 
bouwovertredingen en op verwaarlozing. Deze dienst moet de 
komende jaren verder uitgebouwd worden.  

Anderzijds is duidelijk dat we moeten inzetten op meer 
professionalisering en samenwerking in het politiebeleid, zodat 
we ons korps aantrekkelijker maken. De komende jaren gaan 
we onvermijdelijk naar grotere politiezones. Vanuit de hogere 
overheid wordt dit volop voorbereid. In de regio Halle is de fusie 
al gebeurd en de politiezone Dilbeek-Asse-Wemmel staat in de 
steigers. 
De voorkeur van Vernieuwing gaat hierbij uit naar onze meer 
landelijke buren: de zones Kapelle-Londerzeel-Meise (KLM) en 
Kampenhout-Steenokkerzeel-Zemst (Kastze). Met die gemeenten 
vormen we sinds kort ook de nieuwe woonmaatschappij en 
die samenwerking verloopt prima. We willen liever niet het 
ondergeschikte broertje worden van Vilvoorde-Machelen. 

Mobiliteit
Uiteraard heeft ook mobiliteit met veiligheid te maken. Er is op 
dit vlak de jongste twee jaar heel wat veranderd. Voor de meeste 

Ik ben apetrots op de ploeg die we de voorbije maanden hebben kunnen samenstellen. 

Het gaat om 33 gedreven mensen, vrouwen en mannen vol goede wil en engagement, 

die samen met u willen ijveren om Grimbergen verder te vernieuwen. 

Ik stel onze mensen heel graag persoonlijk aan u voor. 

Bart

“Zo TROTS op onze ploeg”

Karlijne Van Bree is mijn rechterhand en 
een buitengewoon bekwame schepen. Zij 
is 50 jaar, juriste, gehuwd en moeder van 
twee tienerzonen. Sinds 2022 is Karlijne ook 
schepen van Personeelszaken en werkt ze 
met tact en veel energie aan de modernisering 
van onze dienstverlening. De voorbije jaren 

heeft ze heel wat erfgoeddossiers op gang getrokken, waaronder 
de schitterende renovatie van de historische ronde loodsen op 
het vliegveld. Voor de renovatie van het Prinsenkasteel en de 
Liermolen werden aanzienlijke subsidies binnengehaald. Ze kreeg 
het vertrouwen van de buurgemeenten om voorzitter te worden 
van de regionale samenwerking inzake Erfgoed. 
Als schepen voor Toerisme nam ze belangrijke nieuwe initiatieven, 
waaronder jaarlijkse zomerbrochures en zomerwandelingen. 
Er kwam ook een schitterende toeristische brochure voor 
Grimbergen. Karlijne zorgde als schepen van Onderwijs voor een 
professionalisering van de opvang en een betere ondersteuning 
van de scholen. Er kwam eindelijk een diensthoofd onderwijs, dat 
meteen grote schoonmaak hield inzake enkele mistoestanden. 
Karlijne zette een veelbelovende functie van Diensthoofd bij de 
FOD Justitie ‘on hold’ om zich voltijds op haar schepenambt te 
gooien. Wie doet haar dit na?  

Chantal Lauwers werd pas schepen sinds 
begin 2022, maar heeft zich sindsdien 
opgewerkt tot een van onze meest gedreven 
collegeleden. Met veel interesse legde zij 
zich toe op de meer complexe materies van 
Leefmilieu (asfaltfabriek, klimaatproblematiek, 
geluidsoverlast …) en trok zij de kar van ons 

economiebeleid. Er kwam een volwaardige economische dienst 
met twee voltijdse personeelsleden en de bedrijven kregen 
betere ondersteuning bij energetische transformatie. Er kwamen 
hoogwaardige bedrijvenavonden en een digitale economische 
nieuwsbrief. Ze wist de moeilijkheden inzake het afvalbeleid 
om te zetten naar winstpunten: een degelijk uitgebouwd 
recyclagepark voor Strombeek kan eindelijk van start gaan en 
de sluikstortproblemen worden in samenwerking met Incovo veel 
strenger aangepakt, via hoge boetes en camera’s. Dit leverde een 
sterke vooruitgang op, maar Chantal heeft ambitie voor meer en 
beter. Ze ijvert voor beter onderhouden straten en een correcte 
naleving van de regels. 
Beroepshalve werkt zij als directie-assistent in een internationaal 
advocatenkantoor in Brussel, maar heeft van haar schepenambt 
altijd de eerste prioriteit gemaakt. Chantal is 56, gehuwd met 
David en moeder van twee jongvolwassen kinderen. 
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Nicolas Bourgeois is 33 jaar en is Voorzitter  
van Vernieuwing sinds 2022. Hij is onze eerste 
kandidaat uit Strombeek-Bever. Hij woont 
samen met Lien in de Luitberg en ze hebben 
een zoontje, Viktor. Nicolas is intercontinentaal 
lijnpiloot, maar blijft het Grimbergse beleid 
vanuit alle werelddelen van nabij opvolgen. 

Zo steunde hij de buurtbewoners in hun juridische strijd tegen 
de komst van het asielcentrum.  Een veilig en proper Strombeek-
Bever staat bovenaan zijn prioriteitenlijst.   

Randy Buelens heeft op zijn 26 jaar al een 
indrukwekkend parcours achter de rug.  
Via metaaldetectie raakte deze Strombekenaar 
in de ban van de oorlogsgeschiedenis van het 
vliegveld en werd na uitgebreid onderzoek 
en vijf reizen naar de VS medeauteur 
van een schitterend boek over een uniek 

stukje Grimbergse geschiedenis. Hij bezorgde een 100-jarige 
Amerikaanse veteraan de droomreis van zijn leven: samen 
beleefden zij in juni op het podium van de presidenten de 
herdenking van de landing in Normandië. Volgend jaar studeert 
hij af als leraar geschiedenis.  

Karin Vertongen is 57 jaar jong. Naast 
gemeenteraadslid is zij tevens gedreven lid 
van het bijzonder comité voor de sociale 
dienst (OCMW). Karin is gehuwd met Jan Van 
Dam, moeder van Matthias en Sarah en Omi 
van Sem en Diaz. Zij werkt als administratief 
medewerker in het Justitiehuis van Mechelen. 

Karin is al vele jaren onvermoeibaar actief in het verenigingsleven 
van de Verbrande Brug en doet alles om van de wijk een fijne plek 
te maken om te wonen, te werken en te ontspannen. Zij ijvert voor 
een gemeente waar veiligheid en geborgenheid voorop staan. 

Tanja Schoonjans (57) is een vrij recente 
aanwinst van onze ploeg. Zij is afkomstig uit 
Meise, maar woont al 28 jaar in Grimbergen. 
Zij woont aan de Beigemsesteenweg, bij de 
Keienberglaan. Zij werkt bij een firma die ons 
hoogspanningsnet beheert. 
Tanja is mama van vier en grootmoeder van 

vijf kleinkinderen. De zorg om betaalbaar wonen is een van haar 
grote bekommernissen, zodat jonge Grimbergenaars hier hun 
vaste plek kunnen vinden en behouden. 

Patricia Segers is net als ikzelf geboren in 
‘66. Zij is afkomstig uit Geraardsbergen en 
belandde via de liefde in Grimbergen, waar ze 
eerst aan de Hoge Beekkant en vandaag in de 
Gemeentehuisstraat (Beigem) een kapsalon 
uitbaat, een beroep dat ze al 37 jaar met trots 
en stijl uitoefent. Patricia is moeder van twee 

volwassen dochters en intussen ook grootmoeder. 
Als kapster staat zij heel dicht bij de mensen en via haar luisterend 
oor is zij voor velen een belangrijk klankbord. De belangen van 
Beigem worden door haar met overtuiging verdedigd.    

Marc Soete,   70 jaar jong, is al vele jaren 
actief binnen Vernieuwing en is onze penning-
meester. Hij werkte vele jaren als zelfstandige, 
onder meer als frituuruitbater in Beigem en 
nog steeds als tuinier. 
Ook werkte hij jaren als veiligheidsmedewerker 
op de luchthaven. Hij woont in de Biesthoek, 

is gehuwd met Nadine, vader van twee en grootvader van twee 
kleinkinderen. Marc is een zeer gedreven medestander met veel 
voelsprieten: hij kan als geen ander aangeven waar het beleid kan 
worden verbeterd.

Johan Geldhof (69) uit Humbeek is gehuwd 
met Lieve, vader van drie en driemaal 
grootvader. Hij is de ondervoorzitter van het 
Cultuurcentrum van Strombeek-Bever en 

i s zelf ook cultureel actief in een Humbeekse 
toneelvereniging. 
Johans vader Omer was jarenlang 

gemeenteraadslid voor de Volksunie. Vanuit zijn ervaring als 
ingenieur, milieucoördinator en zelfstandige ijvert hij voor een 
eerlijke verbinding tussen de zorg voor ons milieu en anderzijds 
landbouw, handel en ondernemen. 

Laura Jannes is 31 jaar jong en woont in de 
Jan Jozef Van Engelgomstraat in de wijk Borcht. 

Haar grootvader was apotheker Jannes uit 
Strombeek-Bever. 
Laura heeft drie jonge zoontjes en werkt als 
douanedeclarante in Steenokkerzeel. Vroeger 
speelde zij tennis, maar voor die hobby heeft 

ze momenteel geen tijd. Wonen in een propere omgeving, waar 
sluikstort wordt aangepakt en waar een gevoel van veiligheid 
heerst, dat zijn voor haar de eerste prioriteiten.  

Wim Missotten is 32 jaar en werkt als logistiek 
bediende in de binnenvaart. Hij is getrouwd 
met Kelly Pauwels en papa van dochter 
Senna. Wim heeft zich samen met Nicolas 
Bourgeois actief ingezet als jeugdtrainer bij 
Borcht-Humbeek. Als actieve fietser heeft hij 
een bijzonder oog voor wandel- en fietsroutes 

en veilige fietspaden. Hij bedacht voor ons de 12 wandelingen uit 
onze tweede wandelkalender. Als jonge papa wil hij zich inzetten 
voor meer kinderopvang en ijvert hij voor samenhangende 
buurten.   

Bert Campe is 33 jaar en als beroepsofficier 
werkzaam bij Defensie. Hij woont al vele 
jaren in de Poddegemstraat en je ziet hem 
vaak sporten in de Veldkant. Bert bezocht al 
langer geleden onze vergaderingen en 
vond het tijd om zijn sympathie naar buiten te 
brengen. Hij is voorstander van een beleid dat 

het gezin op de eerste plaats zet en ijvert voor respect voor het 
eigen karakter van onze mooie Vlaamse gemeente, ons erfgoed 
en onze geschiedenis. 
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Tess Horlait is 18 jaar jong en kreeg haar 
interesse voor politiek via thuis en via het 
Lakense Maria-Assumptalyceum, waar ze 
school liep. 
Ze woont in de Treft, in de wijk Bever. Een 
veilig en gezellig Strombeek, waar jonge 
mensen hun thuis kunnen bouwen en er graag 

blijven wonen, dat is haar drijfveer. 
Ze heeft al enkele jaren ervaring als monitor op de speelpleinen 
en is begeesterd door de fijne sfeer die er heerst. In september 
start ze in Gent met de studie Rechtspraktijk.  

Veerle De Smedt is 53 jaar jong en stamt uit 
een gekende Grimbergse onderwijsfamilie. 
Haar grootmoeder was juffrouw Rassaert van 
de vrije kleuterschool en haar moeder Lieve 
volgde hetzelfde spoor. 
Veerle werd onderwijzeres in Vilvoorde en 
twee van haar drie kinderen staan eveneens 

in het onderwijs. Veerle is gehuwd met Johan De Ridder en woont 
in de Steeneikstraat in Humbeek. 
Ze is onze gedreven voorzitster van de vzw Heemschut, die 
instaat voor ons Grimbergs museum en de molens.  

Hilde Rottie, 55 jaar, is expert loonberekenaar 
bij een sociaal secretariaat. Zij woont tussen 
de velden aan de Beemdenstraat. Haar familie 
langs moederszijde woont al enkele eeuwen 
in Beigem. Hilde is een heel bezige bij. Zij is 
gekend als muzikant bij een Beigemse en een 
Grimbergse muziekmaatschappij, maar daar-

naast is ze ook nog actief bij de Merchtemse Steltenlopers, 
waarmee ze de halve wereld rondreisde. Zij wil er mee voor 
zorgen dat onze gemeente haar landelijk en rustig karakter kan 
behouden en dat onze inwoners zich veilig blijven voelen. 

Kristof Van Ossel woont aan de Potaarde 
in Strombeek-Bever, op de grens met 
Grimbergen. Hij werd 49 jaar geleden geboren 
en is gewezen beroepsmilitair. Hij is vader van 
de tieners Jarno en Lara. Kristof houdt van 
wandelen, samen met zijn hond. Hij wil mee 
bouwen aan een aangenamer Strombeek, 

wat betekent dat er blijvend wordt ingezet op de bestrijding van 
zwerfvuil en sluikstort. Ook veiligheid is voor hem belangrijk, wat 
niet zo verwonderlijk is voor iemand die een kwarteeuw voor 
defensie heeft gewerkt.  

Anne Hoste is 65 jaar jong en zwaaide recent 
af als oogarts in een Antwerpse groepspraktijk. 
Zij was er gekend als glaucoomspecialiste, 
waarover ze op internationale congressen 
ging spreken. Net als uw dienaar is Anne 
geboren Gentenaar. Zij kwam 18 jaar geleden 
samen met haar echtgenoot Marc Goossens 

en hun twee kinderen in de Thaelenstraat wonen, nabij de grens 
met Meise. Marc is inmiddels mijn kabinetsmedewerker. Anne 
zetelde reeds in de algemene vergadering van Heemschut en 
wil zich ook in de toekomst inzetten voor het erfgoed van onze 
gemeente.     

Bert Timmermans is 34 jaar en werkt als 
arbeider in de sector van zonnepanelen. 
Hij woont samen met Joyce de Bleser in 
Humbeek, waar hij buurman is van Yves 
Verberck. Samen hebben ze drie kinderen. 
Hij is een actief sporter, met voorkeur voor 
padel. Bert is de kleinzoon van Robert 

Timmermans, die bergen werk verzette voor het behoud van 
het Nederlandstalig karakter van onze gemeente. Bert wil in dat 
spoor verdergaan en bouwen aan een leefbaar en betaalbaar 
Grimbergen.

Peter Plessers, 45 jaar, was een van onze 
aanwinsten in 2018 en belandde algauw als 
opvolger in de gemeenteraad. Inmiddels is hij 
voorzitter van deze gemeenteraad. 
Peter is vrijgezel en behaalde een bachelor-
diploma in de economie. Hij was actief in het 
Beigemse voetballeven. Peter heeft veel 

belangstelling voor oude wetenschap en nieuwe technologie. 
Hij is geen man die zichzelf in de schijnwerpers plaatst en koos 
er zelf voor de eerste kolom van onze kieslijst te duwen. Toch 
houden we deze Beigemnaar graag in de gemeenteraad.

Cecilia Torres, 55 jaar jong, is van Indiaanse 
afkomst en werd geboren in het Zuid-
Amerikaanse Ecuador. Ruim een halve eeuw 
geleden werd zij in het gezin van wijlen Freddy 
Minten opgenomen als vijfde kindje. Zij is de 
enige van de familie die in Grimbergen bleef 
wonen en heeft ook enkele jaren voor de 

gemeente gewerkt. Onlangs huwde ze met Patrick, met wie ze 
reeds 18 jaar samenwoonde in het Molenveld. Cecilia houdt van 
zingen en dansen en heeft een dochter en een kleinzoon. Zij is 
voor velen een luisterend oor, een vertrouwenspersoon.  

Wim Robberechts, 56 jaar, is afkomstig uit 
een landbouwersgezin van de Verbrande 
Brug. Hij is gehuwd met Karla De Groen, 
eveneens een autochtone Grimbergenaar. 
Samen hebben ze een volwassen dochter. De 
hele familie is al vele jaren verbonden met de 
landelijke ruitersport. Beroepshalve is Wim 

actief in de automobielsector. Het behoud van het landelijk 
karakter van onze gemeente en de aantrekkelijkheid van de 
landbouwsector zijn voor Wim belangrijke aandachtspunten, net 
als het koesteren van ons rijke verenigingsleven. Wim woont aan 
de Diegemput, vlakbij het Lintbos.   

Steven Duwyn is een nieuwkomer in onze 
gemeente. Hij is de kersverse echtgenoot van 
Elke Wyns, die onlangs de woning aan de 
Rijkenhoekstraat van haar grootvader, wijlen 
Oktaaf Van Lierde, inkocht. Steven is 36 jaar, 
heeft twee kinderen uit een vorige relatie en 
samen met Elke heeft hij een zoontje. 

Steven werkt als buschauffeur bij de Lijn en maakt de Brusselse 
realiteit daardoor elke dag van dichtbij mee. Precies daarom vindt 
hij het nodig om te kiezen voor een lokale partij, die durft ingaan 
tegen de verBrusseling van onze streek. 
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Chantal Parijs, 67 jaar jong, is politieagente 
op rust. Ik leerde Chantal kennen toen zij zich 
aanbood als vrijwilligster om oefenmomenten 
Nederlands te verzorgen voor anderstaligen in 
Strombeek-Bever. Ze doet dat tweemaal per 
week, met veel geduld en inspiratie. 
Als gewezen politievrouw is veiligheid voor 

haar een prioriteit van eerste orde, al is Chantal eerder een Jeanne 
d’Arc dan een ‘gendarm’. Zij is moeder van een zoon en een 
kleindochter en woont met haar man Aimé aan de Oostvaartdijk 
in Humbeek. 

Amelia Smeets is 18 jaar en start binnenkort 
haar laatste jaar humane wetenschappen 
in Grimbergen. Haar moeder is van Poolse 
afkomst en haar vader heeft wortels in 
Wallonië. Toch spreekt Amelia vlekkeloos onze 
taal en voelt zij zich op en tot Grimbergenaar. 
Zij woont in het Populierendal en werkt 

als jobstudent in de horeca. Amelia wil graag de stem van de 
jongeren in het jeugdbeleid laten doorklinken en wil thema’s die 
de jongeren aanbelangen onder de aandacht brengen.  

Patrick Vandamme, 63 jaar, is al vele jaren 
een trouwe medestander. Hij bracht zijn jeugd 
door in de wijk Waardbeek en woont sinds 
1983 met zijn echtgenote Renilde in de Dokter 
Carlierstraat. Hij is vader van Roxane en Gilles 
en tweemaal grootvader. 
Ondanks zijn verhuis naar Humbeek is 

Patrick altijd een trouw supporter gebleven van het Grimbergse 
voetbal. Patrick is nooit vragende partij geweest voor een postje 
voor zichzelf, maar bleef de werker achter de schermen. Een 
steunpilaar waarop we kunnen bouwen. 

Gilberte Van Praet is 74 jaar jong en woont 
in de Tweelindendreef. Zij is afkomstig 
uit Londerzeel en koos bewust voor een 
appartement van Providentia in het Paalveld, 
omdat ze niet langer in de tuin wenste te 
werken. 
Zij is weduwe en moeder van een dochter. 

Met haar elektrische fiets maakt ze regelmatig tochten in de 
ruime regio. Daarnaast past ze op de hondjes van nogal wat 
buren. Zij ijvert voor meer respect en correct gedrag in de sociale 
woonwijken. 

Axel Spelkens, 37 jaar, werkt als bediende in 
het UZ Brussel. Hij is geboren Strombekenaar 
en papa van een twaalfjarige dochter.  Hij liep 
school in Koningslo en Wemmel (Sportschool) 
en is een talentrijk basketbalspeler. 
Axel trekt graag met de camper doorheen 
Europa. Hij woont vandaag nabij de Singel en 

ijvert voor een aangenaam Strombeek waar men zowel overdag als  
‘s avonds onbekommerd kan rondwandelen, zonder dat men zich 
ergert aan afval, verloedering en leegstand. 

Agnes De Graef, 73 jaar, stond tot aan haar 
pensioen bekend als de huisarts van het 
Molenveld. Zij is gehuwd met Pierre en plus-
oma van zes kleinkinderen. Ik ken Agnes al 
vele jaren als een pientere dame die altijd 
klaar staat om anderen te helpen. 
Zij wil de verstedelijking en verBrusseling van 

onze streek tegengaan en is om deze reden hier blijven wonen.  
Zij ijvert voor een samenleving waar senioren niet geïsoleerd 
worden, maar integendeel actief betrokken worden bij de 
gemeenschap.

Anne Mawet is 58 jaar en werkt als Service 
Manager in de ICT-sector. Zij is afkomstig uit 
Limburg, mama van een volwassen zoon en 
is gepassioneerd door reizen, architectuur en 
skiën. Verhuizen naar Strombeek was voor 
haar een doordachte keuze: weg uit de stad 
maar toch alles dichtbij! Zij heeft Grimbergen 

leren kennen als een aangename gemeente, met veel leuke 
plekken om uit te blazen na een drukke werkweek. Zij wil dit 
veelzijdige, maar toch ook rustige karakter van onze gemeente 
bewaren en is dus gekant tegen de verBrusseling van onze regio.   

Robert Van Driquelle (76) werkte tot aan 
zijn pensioen als arbeider en klusjesman in 
de school Prinsenhof. Ik ken Robert al vele 
jaren als goede buur en toneelspeler bij een 
Grimbergs gezelschap. Hij was vroeger actief 
bij de lokale Volksunie. 
Vrij recent verloor hij geheel onverwacht zijn 

echtgenote Leentje. Robert heeft twee zonen, een kleindochter en 
vier kleinzonen. Hij is actief bij diverse verenigingen, waaronder de 
oud-scouts van Vilvoorde. Robert vindt dat er van nieuwkomers 
mag verwacht worden dat zij onze taal leren en zich aanpassen 
aan onze westerse manier van leven.  

Nicole Verhaegen werd dit jaar 56 en 
woont in de Spaanse Lindebaan, samen 
met haar echtgenoot Chris Geeraerts. 
Een heel sympathiek duo dat al vele jaren 
gekend is in het Grimbergse dorpsleven. 
Ook de vier grootouders van Nicole waren 
Grimbergenaars. 

Nicole en haar man steunen onze ploeg al vele jaren en willen 
met ons ijveren voor een propere, veilige en Vlaamse gemeente. 
Nicole heeft jarenlang gewerkt als winkelbediende in Brussel.  

Yves Verberck, 73 jaar, is gemeenteraadslid 
sinds 2006. Hij is gehuwd met Bea en werkte  
tot aan zijn pensioen als aankoopanalist bij 
Caterpillar. Ik leerde Yves ruim 20 jaar geleden 
kennen als kasbewaarder van de Humbeekse 
volleybalclub en van een Humbeekse  muziek-
vereniging. Yves was tijdens de moeilijke 

coronajaren onze schepen voor Leefmilieu en lokale economie. 
We kennen Yves als een nauwgezet en bedachtzaam persoon, 
die nooit zal kwetsen of loze beschuldigingen zal lanceren.   
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VERDER
VERNIEUWEN

Op 13 oktober zullen de gemeenteraadsverkiezingen anders verlopen dan vroeger. Er is namelijk 
geen stemplicht meer. Toch roepen we alle goedmenende inwoners op om zeker te gaan stemmen. 
De grootste partij komt immers aan zet na de verkiezingen. Onze gemeente is te mooi om ze in 
handen te geven van de aanbidders van de laksheid.  

Wil u onze campagne steunen? 

Dat kan met een bijdrage aan ons campagnefonds via rekening BE73 8601 1549 6060 van Vernieuwing. Laat ons zeker iets weten indien we bij u een tuinbord mogen komen plaatsen of wanneer u een affiche wil voorhangen.   

facebook.com/Vernieuwing1850 instagram.com/vernieuwinggrimbergentwitter.com/Vernieuwing1850

Volg onze campagne 

op onze webstek 

www.vernieuwing.org


